

Ref.: FK/ER/07/2026/31

Date: 28th July 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai, UAE

After Greetings,

Subject: Notification from the company

**Dubai Investments Completes Acquisition of
Clemenceau Medical Center FZ-LLC ("CMC")**

Further to the disclosure made on 16th of July 2026 regarding Dubai Investments PJSC acquisition of 80% stake in **Clemenceau Medical Center FZ-LLC ("CMC")** through its subsidiary Dubai Investments Industries DII , we would like to inform the market that the acquisition of CMC has successfully been completed on 24th of July 2026.

The provisional fair value of the assets and liabilities acquired is AED 694 million and AED 719 million respectively. These numbers are subject to review and clearance by the external auditors.

We would also like to update that the transaction was undertaken with the existing shareholders of CMC and does not constitute a related party transaction.

Yours faithfully,

For Dubai Investments PJSC

د. فادي كيال Dr. Fady Kayyal

مدير عام شؤون الشركات / أمين سر المجموعة

Chief Corporate Affairs Officer / Group Company Secretary

Cc.: Capital Market Authority

المرجع: FK/ER/07/2026/31

التاريخ: 28 يوليو 2026

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إشعار من الشركة

**دبي للإستثمار تكمل استحواذها على مركز كليمنصو الطبي
ذ.م.م. ("CMC")**

بالإشارة إلى الإفصاح الذي تم بتاريخ 16 يوليو 2026 بشأن استحواذ دبي للإستثمار ش.م.ع. على 80% من مركز كليمنصو الطبي ذ.م.م. ("CMC") من خلال شركتها التابعة دبي للإستثمار الصناعي DII، نود إبلاغ السوق بأن عملية الاستحواذ على CMC قد أتمت بنجاح بتاريخ 24 يوليو 2026.

تبلغ القيمة العادلة المقدرة للأصول والالتزامات المستحوذ عليها 694 مليون درهم إماراتي و 719 مليون درهم إماراتي على التوالي. وتخضع هذه الأرقام للمراجعة والموافقة من قبل المدققين الخارجيين.

علماً أن هذه الصفقة قد تمت مع المساهمين الحاليين في CMC ولا تُعتبر معاملة مع أطراف ذات صلة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

عن دبي للإستثمار ش.م.ع



نسخة إلى: هيئة سوق المال